



P.O. Box: 48577, DUBAI, U.A.E.

Tel: 04 267 8866, Fax: 04 267 8855

P.O. Box: 457, SHARJAH, U.A.E.

Tel: 06 565 8866, Fax: 06 565 6699

E-mail: info@zulekha-hospitals.com • Website: www.zulekha-hospitals.com

ص.ب: ٤٨٥٧٧، دبي، إ.ع.م.

هاتف: ٠٤ ٢٦٧ ٨٨٦٦، فاكس: ٠٤ ٢٦٧ ٨٨٥٥

ص.ب: ٤٥٧، الشارقة، إ.ع.م.

هاتف: ٠٦ ٥٦٥ ٨٨٦٦، فاكس: ٠٦ ٥٦٥ ٦٦٩٩



24-HOURS URINE SAMPLE COLLECTION

- Do not clean or empty the container if it contains the preservative. Follow instruction on label/sticker.
- Keep containers in a dark (black) cover. Refrigerate during collection if possible.
- At the beginning of 24-hrs.collection, pass urine in the toilet and note the time.
- Collect all urine samples in the container for next 24 hours including the last sample.
- While collecting the urine, keep container little away from the body.
- The test is invalid if you miss to collect any sample during this 24 hrs.
- Use the second container when first is full.
- The container should be kept in a cool and dark place.
- Close lid tightly to avoid spillage.
- Return both containers to the lab even if second is not used.
- The collected urine sample should be brought to the laboratory as soon as possible within one hour along with valid request.

Note: Insufficient Quantity, soiled containers, leaking containers and improperly collected samples are not acceptable.

جمع عينة البول ذات مدة ال ٢٤ ساعة

- لا تقم بتنظيف العبوة أو إفراغها من السائل الحافظ بداخلها، إتبع التعليمات المبينة على الملصق الموجودة على العبوة.
- احفظ العبوة بعد جمع العينة بداخلها في التلاجة بعد تغطيتها بغطاء (أسود إن أمكن).
- عند التبول خلال ال ٢٤ ساعة الأولى في الحمام قم بتسجيل وقت التبول عند كل مرة.
- قم بجمع جميع عينات البول في العبوة المخصصة في ال ٢٤ ساعة الثانية بما فيها آخر عينة بول.
- اترك مسافة بين عبوة جمع العينة والجسم عند جمع عينة البول.
- لا يمكن عمل الفحص إذا أهملت جمع أي عينة خلال ال ٢٤ ساعة المحددة.
- استعمل العبوة الثانية بعد إمتلاء العبوة الأولى بالكامل.
- يجب حفظ العبوة بمكان بارد وجاف بعيداً عن الضوء المباشر.
- تأكد من إحكام غطاء العبوة لتفادي تسرب العينة.
- أعد العبوتين للمختبر حتى وإن لم تستخدم العبوة الثانية.
- يجب إرسال العبوة للمختبر في أسرع وقت بعد جمع العينة في وقت أقصاه ساعة واحدة، مع طلب لتحليل العينة ساري المفعول.

ملاحظة: لا يتم قبول العينات غير المستوفية الشروط المطلوبة كأن تكون كمية العينة أقل من اللازمة، أو العبوة غير سالمة، أو العينة متسرّبة خارج العبوة.